No. 8175. CONVENTION (No. 120) CONCERNING HYGIENE IN COM-MERCE AND OFFICES. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LA-BOUR ORGANISATION AT ITS FORTY-EIGHTH SESSION, GENE-VA, 8 JULY 1964 ¹

2 February 1968

DECLARATION (paragraph 4) by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

Application without modification to Swaziland

Decision reserved as regards the application to the Bahamas, Bermuda, Mauritius and St. Christopher-Nevis-Anguilla

DECLARATION (paragraph 2) by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

Decision reserved as regards the application to St. Helena and the Solomon Islands

26 February 1968

RATIFICATION by the Byelorussian Soviet Socialist Republic

(To take effect on 26 February 1969.)

Nº 8175. CONVENTION (Nº 120) CONCERNANT L'HYGIÈNE DANS LE COMMERCE ET LES BUREAUX. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATONALE DU TRAVAIL À SA QUARANTE-HUITIÈME SES-SION, GENÉVE, 8 JUILLET 1964 1

2 février 1968

DÉCLARATION (paragraphe 4) par le ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD:

Application sans modification au Souaziland

Décision réservée en ce qui concerne l'application aux Bahamas, aux Bermudes, à l'île Maurice et à Saint-Christophe-et-Nièves et Anguilla

DÉCLARATION (paragraphe 2) par le ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD:

Décision réservée en ce qui concerne l'application à Sainte-Hélène et aux Iles Salomon

26 février 1968

RATIFICATION par la RÉPUBLIQUE SO-CIALISTE SOVIÉTIQUE DE BIÉLORUSSIE

(Pour prendre effet le 26 février 1969.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 560, p. 201; for subsequent actions relating to this Conventions, see Annex A in volumes 561, 567, 581, 588, 596, 603, 607 and 630.

¹ Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 560, p. 201; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir l'Annexe A des volumes 561, 567, 581, 588, 596, 603, 607 et 630.